
Protokół Nr 31/2025

z posiedzenia Zarządu Powiatu

w dniu 16 maja 2025 roku

W posiedzeniu udział wzięli:

- członkowie Zarządu Powiatu,

- Przewodniczący Rady Powiatu,

- Sekretarz Powiatu,

-Skarbnik Powiatu.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum, przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia

oraz zapoznanie się z porządkiem obrad.

2. Przyjęcie materiałów na X Sesję Rady Powiatu w Radziejowie.

3. Podjęcie decyzji w sprawie oddania nieruchomości w trwały zarząd.

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Radziejowskiego za 2025 rok.

5. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Regulaminu Organizacyjnego Powiatowemu

Urzędowi Pracy w Radziejowie.

6. Sprawy różne.

7. Zakończenie posiedzenia.

Ad.1 

P. Starosta otworzył posiedzenie Zarządu przed sesją i stwierdził quorum (5 członków).

Zarząd przyjął protokół z ostatniego posiedzenia i zapoznał się z proponowanym porządkiem

obrad nie wnosząc do niego uwag.



Ad.2

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił materiały na X Sesję Rady Powiatu w

Radziejowie.

Zarząd Powiatu przyjął materiały na X Sesję Rady Powiatu w Radziejowie.

Ad.3

Dyrektor ZSM w Radziejowie zwróciła się z prośbą o nieodpłatne oddanie w trwały

zarząd na czas nieoznaczony, części nieruchomości gruntowej położnej w miejscowości

Radziejów na rzecz Zespołu Szkół Mechanicznych z przeznaczeniem na działalność jednostki.

Zarząd Powiatu podjął decyzję w sprawie oddania nieodpłatnie, na czas

nieoznaczony na rzecz Zespołu Szkół Mechanicznych w Radziejowie nieruchomości

gruntowej w trwały zarząd.

Ad.4

P. Skarbnik przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Powiatu

Radziejowskiego na 2025 rok.

Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie zmian w budżecie Powiatu

Radziejowskiego na 2025 rok.



Ad.S

Starosta przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania Regulaminu Organizacyjnego

Powiatowemu Urzędowi Pracy w Radziejowie.

Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie nadania Regulaminu Organizacyjnego

Powiatowemu Urzędowi Pracy w Radziejowie.

Ad.6

P. Gorzycki poinformował, że rozmawiał z Panią Dyrektor ZSM w Radziejowie oraz z

Dyrektorem ZDP w Radziejowie w sprawie budowy parkingu przy basenie. Sytuacja jest

skomplikowana, gdyż działkę będzie trzeba odrolnić, ponieważ przeznaczona jest na cele

zieleni nieurządzonej.

Starosta odpowiedział, że parking będzie docelowo robiony wzdłuż basenu od strony,

gdzie wjeżdżają autobusy. Niebawem zostanie zakończona inwestycja warsztatów szkolnych.

Teren zostanie ogrodzony i utwardzony.

Starosta poinformował, że Wójt Gminy Dobre przesłał umowę o partnerstwie do

realizacji projektu budowy dwóch odcinków drogi Krzywosądz- Sęczkowo oraz Krzywosądz

Sęczkowo w miejscowości Altana. Wójt Gminy Dobre zobowiązał się do dofinansowania po

100 tysięcy złotych na każdy wyżej wymieniony odcinek drogi.

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie porozumienia z Wójtem Gminy Dobre

na budowę dwóch odcinków drogi Krzywosądz-Sęczkowo oraz Krzywosądz- Sęczkowo w

miejscowości Altana.

Starosta poinformował o incydencie ucieczki 10- letniego chłopca z Ośrodka Szkolno

Wychowawczego w Radziejowie. Chłopca znaleziono pływającego w stawie. Zostało

wszczęte postępowanie mające na celu wyjaśnienie zaistniałej sytuacji.



Na koniec Starosta poinformował, że w marcu Zarząd Powiatu wyraził zgodę dla Zespołu

Szkół Mechanicznych w Radziejowie do przystąpienia do konkursu ofert „Strzelnica w

Powiecie 2025". Zespół Szkół Mechanicznych nie złożył wniosku o zabezpieczenie środków.

Ad.7 

Wobec wyczerpania porządku obrad P. Starosta zamknął posiedzenie.
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